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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 12.7.2021 online, 

prostredníctvom aplikácie SKYPE 
 

 
Prítomní poslanci: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Richard Medal, Mgr. Michal Moško,  
Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová 
 
Neprítomní poslanci: Pavol Bobošík 
       
Prítomná: Mgr. Gabriela Babony – garant VMČ Stred      
 
Hostia: Ing. Miloš Minarech, p. Adam Koudela, p. Zuzana Meszárošová   
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Dopravné ihrisko na Karpatskej ulici 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne   
6. Záver 
 
 
1. OTVORENIE 
 

Predseda VMČ Stred MUDr. Žďárský privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred je 
uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program. Všetci prítomní odsúhlasili program.  
 
HLASOVANIE: 
Poslanci v počte 5 ZA odsúhlasili program. 

Za: 5       Proti: 0            Zdržali sa: 0 

ZA: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Richard Medal, Mgr. Michal Moško, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová      
 
 
2. DOPRAVNÉ IHRISKO NA KARPATSKEJ ULICI 
 

K tomuto bodu zasadnutia neboli k dátumu konania výboru k dispozícii žiadne podklady, z toho 
dôvodu sa bod presunul do ďalšieho zasadnutia VMČ Stred.  

 
3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 
  
3.1. Mgr. Medal – reagoval na odpoveď na požiadavku zo zasadnutia dňa 14.6.2021 ohľadne opravy 

chodníkov v MČ Stred z narozpočtovaných prostriedkov pre rok 2021. Podľa vyjadrenia útvaru 

investícií bude poslancom zaslaný zoznam chodníkov v nevyhovujúcom stave, z ktorého bude 

potrebné vybrať chodník/chodníky na rekonštrukciu. Na základe tejto odpovede sa p. Medal 

dotazoval, kedy bude tento zoznam zaslaný a kedy sa bude spomínaný chodník vyberať. Poukázal 
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na potrebu riešiť to včas, nie až na septembrovom zasadnutí VMČ Stred, ale aj operatívne 

prostredníctvom emailu.  

 P. Struhárová – podporila p. Medala a oslovila MUDr. Žďárského ako predsedu, aby vyzval 

kompetentných, nech predložia spomínaný zoznam. V prípade potreby, by sa poslanci mohli 

stretnúť a vybrať nejaký chodník. 

 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 
 
4.1. MUDr. Žďárský - prosím útvar investícií aby nám predložil návrhy chodníkov vhodných na 

rekonštrukciu z narozpočtovaných prostriedkov pre rok 2021. 

4.2. P. Struhárová - prosím o úpravu zelene v okolí  lampy resp. dvoch lámp vo vnútrobloku na ul. 

Inoveckej č. 40. Podľa priloženej fotografie. Ďakujem pekne. 

4.3. Mgr. Medal - prosím o preverenie možnosti umiestniť popri chodníku na parkovisku na 

Mládežníckej ulici aspoň dve lavičky na sedenie - v tejto lokalite lavičky chýbajú, naproti tomu sú 

napríklad na hrádzi v niektorých prípadoch umiestnené lavičky v nelogických polohách (napríklad 

pod cestným mostom) - navrhujem preto presun nelogicky umiestnených a málo využívaných 

lavičiek na Mládežnícku. 

4.4. Mgr. Medal - prosím o informáciu o aktuálnom stave vo veci výkonu rozhodnutia na odstránenie 

nepovoleného osvetlenia a elektroinštalácie doublebigboardu na križovatke Legionárska - 

Električná, vrátane informácie o stave konania o uložení pokuty v tejto súvislosti (kedy, komu, v 

akej výške bola pokuta uložená + info o dátume jej zaplatenia). 

4.5. Mgr. Medal - z podnetu občanov bytových domov na Karpatskej ulici prosím o preverenie 

možnosti doplnenia výsadby (stromy, živý plot) medzi bytovými domami a ulicou Karpatská s 

cieľom zmiernenia vplyvov nadmernej dopravy na Karpatskej ulici (hluk, prach) - občanom bola 

sľúbená náhradná výsadba ešte v roku 2008 za zničené stromy počas vtedajšej letnej víchrice, ale 

doteraz sa v danej lokalite výsadba neuskutočnila. 

4.6. Mgr. Medal - znova sa vraciam k téme statiky oplotenia areálu nemocnice pri zastávke na 

Legionárskej - nebezpečný stav (minimálne jeden z pilierov plota už iba voľne stojí na múriku a 

hrozí jeho zrútenie) pretrváva aj napriek informácii z februára (na základe vykonaného 

stavebného dozoru), že dôjde k zabezpečeniu aspoň tých najlabilnejších častí plota. Do tej doby 

by malo byť na plote aspoň umiestnené upozornenie pre verejnosť o havarijnom stave plota. 

4.7. Mgr. Medal - opätovne sa tiež vraciam k téme, ktorá trápi najmä občanov bývajúcich na ulici 

Karpatská a opätovne sa vraciam k prosbe preveriť všetky možnosti, ktorými by sa dala upokojiť 

doprava na tejto ulici, najmä v zmysle odvedenia tranzitnej dopravy, konkrétne áut, ktoré si 

tadiaľ skracujú cestu z privádzača do centra mesta (pre tento účel by mala prioritne slúžiť 

Električná ulica). Navrhujem k tejto téme zvolať mimoriadne stretnutie VMČ Stred priamo na 
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Karpatskej ulici s pozvaním tam bývajúcich občanov mesta a predložiť na tomto stretnutí možné 

alternatívy riešenia. 

4.8. Mgr. Medal - prosím o zabezpečenie úpravy pieskoviska vo vnútrobloku Inovecká - Dlhé Hony 

(fotografia z podnetu od občanov v prílohe), konkrétne o výmenu piesku a osadenie dosiek na 

okraje pieskoviska + o preverenie možnosti inštalovať na mieste menšiu šmykľavku (prípadne na 

tento účel ponúkam bezodplatne šmykľavku z prostriedkov iniciatívy Zátoka pokoja, ktorá sa v 

zátoke nevyužila a je k dispozícii - v prípade záujmu prosím kompetentných, aby ma 

kontaktovali). 

4.9. MUDr. Žďárský  - formuloval prosbu na formu spracovania a zasielania aktuálnych požiadaviek 

občanov a poslancov spolu s odpoveďami a tiež sumarizáciu požiadaviek z minulosti od začiatku 

volebného obdobia z dôvodu ich sprehľadnenia a zjednodušenia práce s nimi. 

 

5. RÔZNE 

5.1. P. Koudela – predostrel žiadosť o zámenu pozemku, ktorú posielal oficiálnou cestou na mesto. 
V tejto žiadosti žiada o zámenu pozemku o výmere 28 m2, ktorý tvorí trávnatý porast, za rovnako 
veľký mestský pozemok s trávnatým porastom v blízkosti prevádzky, ktorú sa chystajú otvoriť. 
Navrhujú teda zámenu 1:1. V tejto žiadosti sa uvádza, že berú na seba všetky náklady a poplatky 
v súvislosti s predmetnou zámenou a v budúcnosti sa pokúsia dobudovať spevnený chodník do 
prevádzky. 

 P. Struhárová – skonštatovala, že do výboru sa to ešte len oficiálnou cestou dostane, takže nie je 
nutné sa k tomu momentálne vyjadrovať, ale až keď budú k dispozícii oficiálne podklady. 

 Mgr. Medal – informoval sa ohľadne toho, aký je zámer so zameneným pozemkom. 

 P. Koudela – odpovedal, že zámery sú dva, pričom ešte nie je zrejmé, pre ktorý z nich sa 
rozhodnú. Jeden z nich je len spevnenie plochy terasy a druhý zámer je celoročná terasová 
konštrukcia. Zároveň poukázal na neudržovanú a spálenú trávu v blízkosti ihriska, ktoré sa tam 
nachádza. 

 Ing. Ščepko – reagoval na argumenty a poznámky p. Koudelu a tiež vyjadril vďačnosť za včasné 
informácie a predostretie návrhu. Skonštatoval však, že zatiaľ, kým nie sú dostupné materiály sa 
k návrhu nevie vyjadriť a že sa počká na oficiálne podklady.  

 Mgr. Moško – podotkol, že v tej oblasti býva a že spomínaná tráva vyzerá podobne celoročne. 

 Ing. Ščepko – skonštatoval, že chodí denne okolo a s prívalom zrážok sa kvalita trávy výrazne 
zlepší. So súčasnými poveternostnými podmienkami bez závlahy tak pri rovnakých parametroch 
vyzerá tráva na väčšine územia a že nemá význam to riešiť. 

Mgr. Medal – vyjadril súhlas s p. Ščepkom 

P. Meszárošová – v zastúpení nájomcu predmetných priestorov priblížila zámer s prenajatým 
priestorom. Chystajú sa tam vytvoriť kaviareň, ktorá bude pridružená k fyzioterapeutickému 
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zariadeniu. Zámenu chcú zrealizovať, aby touto zámenou získali pozemok priamo pri vstupe do 
prevádzky a teda je vhodnejší pre terasu. 

5.2. Ing. Minarech – ospravedlnil sa za oneskorené zaslanie podkladov, potom skonštatoval že 
žiadosti ohľadne terás prichádzali nepravidelne a situácia ohľadne corony ich riešenie 
skomplikovala. Poslancom VMČ Stred boli tieto žiadosti zasielané priebežne a väčšinou neboli 
pripomienky. Väčšina terás ostáva rovnako ako po minulé roky a niektoré sú aj nové. Tie boli 
riešené s Krajským pamiatkovým úradom a Okresným dopravným inšpektorátom a okrem jednej 
terasy – Deloris, boli všetky bezproblémové. Terasa Deloris si potom sťažnosti vyriešila. Bola na 
ňu podaná výzva a pokuta, nakoľko si terasu umiestnili bez povolenia cestného správneho 
orgánu. Situácia je v štádiu riešenia s útvarom právnym a v súčasnosti sa rieši dodatočné 
povolenie. Pokiaľ ide o formálne náležitosti, zatiaľ majú všetko v poriadku.  

 Zároveň poskytol informáciu p. Medalovi, že terasa Marilyn je z technických príčin zatvorená 
a nevedel, kedy sa opäť otvorí. Situáciu bude sledovať. Ďalej informoval, že Kaviareň pod vežou 
zmenila prevádzkara. V danom priestore bude tiež kaviareň a bude sa volať Cafe Pohoda. Na 
Štúrovom námestí si Naša reštaurácia otvorila väčšiu plochu. Všetky terasy, ktoré sú na 
priloženom zozname sú bezproblémové. 

 Mgr. Medal – informoval sa, či prevádzka Cafe Pohoda bude prislúchať ku Kebabizni a či to bude 
na mieste súčasnej terasy Kebabizne. 

 Ing. Minarech – upresnil, že sa zmení len meno prevádzky a všetko ostáva tak ako bolo 
u kaviarne predtým.  

 Mgr. Medal – dotazoval sa, či terasa bude na tom istom mieste ako minulý rok, alebo sa to bude 
posúvať niekam do priechodu do átria, pretože podľa jeho názoru tam na to už nie je dosť 
priestoru  

Ing. Minarech – vyjadril sa, že komunikoval s útvarom kultúry aj s útvarom hlavného architekta 
a nechcú tam tieto pódiá, nakoľko by to znehodnotilo priestor átria. 

 Mgr. Medal – zaujímal sa o zachovanie bezbariérového priechodu k výťahu do mestskej veže. 

Ing. Minarech – potvrdil, že bezbariérový priechod ostáva aj naďalej zachovaný. 

 Mgr. Medal – požiadal o opravu adresy prevádzky Marilyn na zozname terás. 

MUDr. Žďárský – skonštatoval, že terasy už fungujú. Poukázal na neštandardný postup 
schvaľovania niečoho, čo je už v plnej prevádzke. 

Ing. Minarech – súhlasil, že postup je neštandardný, ale argumentoval nepriaznivou 
a nepredvídateľnou situáciou z dôvodu corony, neskorších vyjadrení z jednotlivých inštitúcií 
a sťaženej komunikácie. Z tohto dôvodu neskôr informuje ohľadne jednotlivých terás s tým, že 
nepredkladá nič, čo by si nedovolil nechať schváliť. Ak by niečo bolo problémové, dal by to na 
vedomie, podobne ako pri letnej terase Šport klubu ale pri tejto terase tiež problémy v minulom 
roku neboli. 

MUDr. Žďárský – pýtal sa prečo sa terasy riešia teraz v júli a nie v apríli, alebo máji, kedy terasy 
začali fungovať. 
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Ing. Minarech – reagoval, že terasy sa snaží dodatočne za pochodu doriešiť. Terasy tento rok 
neplatia žiadnu daň, sú oslobodené od správnych poplatkov a mesto sa im snaží čo možno 
najviac vychádzať v ústrety. Skonštatoval, že bolo treba veľa vecí riešiť, niektoré sa riešili na 
poslednú chvíľu a pozabudol.  

 Mgr. Medal – súhlasil, že situácia v súvislosti s coronou bola pomerne neprehľadná a nastal 
chaos v mnohých veciach a že tento rok je v mnohých ohľadoch neštandardný.  

Zároveň sa u p. Minarecha informoval ohľadne riešených nelegálnych terás. 

Ing. Minarech – reagoval, že išlo o terasu Deloris na Palackého a Hasičskej ulici, ktorú má ten istý 
prevádzkar a je to prepojené. 

 Mgr. Medal – poďakoval za informácie. 

MUDr. Žďárský – dal hlasovať, že poslanci berú návrh, resp. informáciu o stave terás na vedomie 
a požiadal aby v budúcom roku šlo schvaľovanie terás normálnym štandardným procesom. Ďalej 
požiadal p. Minarecha o monitorovanie situácie okolo Šport klubu, prípadne iných terás, ktoré sú 
zdrojom rušenia nočného kľudu. 

Berú na vedomie: 5 

(MUDr. Šimon Žďárský, Eva Struhárová, Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Michal 
Moško) 

 
6. ZÁVER 
 

Na základe konsenzu sa poslanci VMČ Stred dohodli, že najbližšie zasadnutie sa bude konať dňa 
13.9.2021 o 16,00 hod. online.  

MUDr. Žďárský poďakoval všetkým prítomným za účasť na stretnutí a ukončil zasadnutie VMČ 
Stred. 
 
 
Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 12.7.2021      
 
 
 

 
MUDr. Šimon Žďárský   
 Predseda VMČ Stred 

 
 
 
 
 
 
 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 17.00 hod.   


